

NEO PLUS Saver Account Anticipated Profit Rates

Anticipated profit rate	Salary Customer	Non-Salary Customer
Anticipated profit rate (per annum)	6.25%	5%
Eligibility criteria	Transferring salary of AED 10,000 or more to Mashreq	Maintaining balance of AED 50,000 or more in the NEO PLUS Saver Account

- Up to 2 withdrawals can be made each month from the NEO PLUS Saver Account. Anticipated profit rate is not paid in a month where 3 or more withdrawals are made from the account.
- Above anticipated profit rates are available on balances up to AED 500,000. Balances above AED 500,000 will not earn anticipated profit rates.
- Where salary is not transferred to Mashreq Al Islami (The Islamic Window of Mashreqbank PSC, a bank licensed and regulated by the UAE Central Bank) or Mashreqbank psc ("Mashreq" or "the Bank") for 2 consecutive months, then you will not be eligible to receive 6.25% anticipated profit rate on the NEO PLUS Saver Account balance. However, you will be eligible to receive 5% anticipated profit rate subject to maintaining a balance of AED 50,000 or more in the NEO PLUS Saver Account.
- The terms and conditions of customer's Mashreq Al Islami Account available at <u>mashreqalislami.com/tncs</u> are applicable to NEO PLUS Saver Account anticipated profit rates.

Illustration of anticipated profit calculation

Example 1

You are transferring a monthly salary of AED 12,000 to Mashreq Average monthly balance in the NEO PLUS Saver Account = AED 20,000

Monthly anticipated profit = $20,000 \times 6.25\% \times (30/360) = AED 104.17$

Example 2

You are transferring a monthly salary of AED 25,000 to Mashreq Average monthly balance in the NEO PLUS Saver Account = AED 70,000

Monthly anticipated profit = $70,000 \times 6.25\% \times (30/360) = AED 364.58$

Example 3

You are not transferring salary to Mashreq
Average monthly balance in the NEO PLUS Saver Account = AED 40,000

Monthly anticipated profit = 0

Example 4

You are transferring a salary of AED 9,000 to Mashreq
Average monthly balance in the NEO PLUS Saver Account = AED 20,000

Monthly anticipated profit = 0

Example 5

You are not transferring salary to Mashreq
Average monthly balance in the NEO PLUS Saver Account = AED 50,000

Monthly anticipated profit = $50,000 \times 5\% \times (30/360) = AED 208.33$

Example 6

You are transferring a salary of AED 9,000 to Mashreq
Average monthly balance in the NEO PLUS Saver Account = AED 50,000

Monthly anticipated profit = $50,000 \times 5\% \times (30/360) = AED 208.33$

Example 7

You are transferring a salary of AED 60,000 to Mashreq
Average monthly balance in the NEO PLUS Saver Account = AED 550,000

Monthly anticipated profit = $500,000 \times 6.25\% \times (30/360) = AED 2604.17$

Example 8

You are not transferring salary to Mashreq

Average monthly balance in the NEO PLUS Saver Account = AED 550,000

Monthly anticipated profit = $500,000 \times 5\% \times (30/360) = AED 2083.33$

Example 9

You are maintaining a monthly average balance of AED 50,000. However, you made 3 withdrawals from the NEO PLUS Saver Account.

Monthly anticipated profit = 0

Example 10

You are not transferring salary to Mashreq.

You maintained AED 50,000 in your NEO PLUS Saver Account for first 20 days in the month and AED 40,000 for the remaining 10 days in the month.

Monthly average balance = $(50,000 \times 20 + 40,000 \times 10)/30 = AED 46,666.67$ Monthly anticipated profit = 0

Example 11

You have a NEO PLUS Saver Account with AED 50,000 balance and not transferring salary to Mashreq as of 1 April. On 20 April, you receive a salary of AED 15,000 in your Mashreq Account. You then transferred AED 5,000 from your salary to your NEO PLUS Saver Account on the same day, bringing the balance to AED 55,000 and maintained it till the end of the month.

Anticipated profit will be paid in 2 tranches for the month of April.

Tranche 1 Anticipated profit = 50,000 x 5% x 20/360 = AED 138.89 credited on 21 April.

Tranche 2 Anticipated profit = 55,000 x 6.25% x 10/360 = AED 95.49 credited after 30 April.

المثال 2:

المثال 1:



معدلات الأرباح المتوقعة على حساب نيو بلس التوفيري

عمیل بدون راتب	عميل براتب	معدل الربح المتوقع
%5	%6.25	معدل إلربح المتوقع (سنوياً)
الاحتفاظ برصيد بقيمة 50,000 درهم، أو أكثر في حساب نيو بلس التوفيري	تحويل راتب وقدره 10,000 درهم أو أكثر إلى المشرق	معايير الأهلية

- يمكن إجراء ما يصل إلى عمليتي سحب (2) في كل شهر من حساب نيو بلس التوفيري. علماً أنه لن يتم دفع معدل الربح المتوقع في الشهر الذي يتم فيه إجراء 3 عمليات سحب أو أكثر من الحساب
- تتوفر معدلات الربح المتوقع المبينة أعلاه على الأرصدة التي تصل إلى 500,000 درهم. ولن تكسب الأرصدة التي تتجاوز
 500,000 درهم أى ربح متوقع
- في حال لم يتم تحويل الراتب إلى المشرق الإسلامي (النافذة الإسلامية لبنك المشرق ش.م.ع.، وهو بنك مرخص ويخضع لرقابة مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي). ("المشرق" أو "البنك") لمدة شهرين متتاليين، فعندها لن تكون مؤهلاً للحصول على معدل الربح المتوقع 62.5% على رصيد حساب نيو بلس التوفيري. ولكن ستكون مؤهلاً للحصول على معدل الربح المتوقع 5% شريطة الاحتفاظ برصيد بقيمة 50,000 درهم أو أكثر في حساب نيو بلس التوفيري
 - يتم تطبيق الشروط والأحكام الخاصة بحساب العميل لدى المشرق الإسلامي والمتاحة من خلال mashreqalislami.com/tncsar على معدلات الربح المتوقع لحساب نيو بلس التوفيري

أمثلة توضيحية لاحتساب الربح المتوقع:

عندما تقوم بتحويل راتب شهري بقيمة 12,000 درهم إلى المشرق متوسط الرصيد الشهري في حساب نيو بلس التوفيري = 20,000 درهم

الربح المتوقع الشهري = 20,000 × 6.25% × (360/30) = 104.17 درهم

عندما تقوم بتحويل راتب شهري بقيمة 25,000 درهم إلى المشرق متوسط الرصيد الشهري في حساب نيو بلس التوفيري = 70,000 درهم

الربح المتوقع الشهري = 70,000 × 6.25% × (360/30) = 364.58 درهم

عند عدم تحويلك الراتب إلى المشرق متوسط الرصيد الشهري في حساب نبو بلس التوفي = 40,000 درهم

الربح المتوقع الشهرى = 0

ىنىط الرطيد السهراي قى خساب نيو بلس التوقير = 0,000

المثال 6:

المثال 8:

المثال 11:

عندما تقوم بتحويل راتب بقيمة 9,000 درهم إلى المشرق متوسط الرصيد الشهري في حساب نيو بلس التوفيري = 20,000 درهم

الربح المتوقع الشهرى=0

عند عدم تحويلك الراتب إلى المشرق

متوسط الرصيد الشهري في حساب نيو بلس التوفيري = 50,000

الربح المتوقع الشهرى = 50,000 × 5% × (360/30) = 208.33 درهم

عندما تقوم بتحويل راتب بقيمة 9,000 درهم إلى المشرق متوسط الرصيد الشهري في حساب نيو بلس التوفيري = 50,000 درهم

الربح المتوقع الشهري = 50,000 × 5% (360/30) = 208.33 درهم

عندما تقوم بتحويل راتب بقيمة 60,000 درهم إلى المشرق متوسط الرصيد الشهري في حساب نيو بلس التوفيري = 550,000 درهم

الربح المتوقع الشهري = 500,000 × 6.25 % × (360/30) = 2604.17 درهم

عند عدم تحويلك الراتب إلى المشرق متوسط الرحيد الشهرى فى حساب نيو بلس التوفيرى = 550,000 درهم،

الربح المتوقع الشهرى = 500,000 × 5% (360/30) = 2083.33 درهم

عند احتفاظك بمتوسط رصيد شهري بقيمة 50,000 درهم مع قيامك بإجراء 3 عمليات سحب من حساب نيو بلس التوفيرس.

الربح المتوقع الشهري=0

عند عدم تحويلك الراتب إلى المشرق مع احتفاظك بمبلغ 50,000 درهم فم

مع احتفاظك بمبلغ 50,000 درهم في حساب نيو بلس التوفيري الخاص بك لأول 20 يوماً في الشهر و40,000 درهم للأيام الـ 10 المتبقية من الشهر.

> متوسط الرصيد الشهري = (50,000 × 20+40,000 ×10) ∕30 = 46,666.67 درهم الربح المتوقع الشهري = 0

إذا كان لديك في حساب نيو بلس التوفيري رصيد بمبلغ 50,000 درهم مع عدم تحويل راتبك إلى المشرق بتاريخ 1 أبريل. في 20 أبريل، قمت باستلام راتب بقيمة 15,000 درهم في حسابك لدى المشرق ومن ثم تحويل 5,000 درهم من راتبك إلى حساب نيو بلس التوفيري في نفس اليوم ليصل الرصيد إلى 55,000 درهم واحتفظت بهذا المبلغ حتى نهاية الشهر.

سيتم دفع الربح المتوقع على شريحتين لشهر أبريل.